
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 30. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 518

Mener ministeren, at der er behov for at indsamle data om hold- eller klassestørrelser på

erhvervsuddannelserne, således at vi kan sikre, at eleverne ikke sidder i klasser med alt

for mange elever, dette selvom eleverne er tilknyttet forskellige hold på hhv. grundforlø-

bet eller hovedforløbet, og hvis ikke, hvordan vil ministeren så sikre, at der ikke er så sto-

re hold, at det går ud over undervisningskvaliteten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Carøe (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Caroe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg
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